
Ghiozdane și rechizite
gratuite pentru mii de
elevi din Constanța!

Noul an şcolar care va începe în 11
septembrie va fi unul special pentru copiii
din învățământul preșcolar, școlar și
gimnazial din municipiul Constanța. Asta
deoarece Primăria Constanța le acordă
gratuit, începând de miercuri, 6

septembrie, ghiozdane și rechizite
școlare. De acest ajutor vor beneficia
peste 30.000 de copii. „Acest cadou care
vine din partea Consiliului Local
Constanța este și în beneficiul părinților
care trebuie să cheltuiască sume imense
de bani la început de an școlar“, a
declarat primarul Constanței, Decebal
Făgădău. Preșcolarii vor primi câte un
rucsac din pluș care va conține: carte de
colorat, creioane colorate - set de 12
bucăți, culori cerate - set de 12 bucăți,
bloc de hârtie glasată, batoane țiplate din
plastilină - set de 10 bucăți și
planșetă/tăbliță specială pentru scris cu
creion HB. La rândul lor, elevii din clasele
I - IV vor primi un ghiozdan unisex care
va conține, bloc desen A4 cu 16 file, 5
caiete A5 tip dictando cu 48 de file, 5
caiete A5 tip matematică cu 48 file, cutie
acuarele cu 18 culori și penar complet
echipat, în timp ce școlari din clasele V -
VIII vor primit câte ghiozdan unisex care
va conține 5 caiete A4 tip dictando cu 60
file, 5 caiete A4 tip matematică cu 60 file,
penar și trusă geometrie. Cu acestă
ocazie, Primăria Constanța urează tuturor
elevilor constănțeni un an școlar plin de
rezultate cât mai bune!
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Pe scurt. Băsescu şi Boc au furat „noaptea ca hoţii“?

VERDICT DEVASTATOR: „Alegerile
prezidențiale din 2009, FRAUDATE!“

Ministerul Justiției, loc de pelerinaj pentru ambasadorii străini
Nu știu cum se face, dar, în

ultimele zile, Ministerul Justiției s-a
transformat într-o instituție ecumenică
unde sunt expuse moaștele vreunui
sfânt făcător de minuni. Asta pentru
că, altfel, nu ne putem explica
numeroasele pelerinaje ale diverșilor
ambasadori. După ce, marți,
ambasadorul SUA, Hans Klemm, i-a
făcut o vizită lui Tudorel Toader, pentru
a vedea cam cum stă treaba cu legile
pe Justiție, miercuri  a fost rândul
ambasadorului Marii Britanii, Paul
Brummel, să vină la sediul Ministerului
Justiției pentru o întrevedere cu

Tudorel Toader. Discuţiile dintre cei doi
sunt legate de pachetul de legi din
justiţie. La fel ca și oficialul american,

Ambasada Marii Britanii la Bucureşti îşi
exprimă speranţa că modificările în
domeniul Justiţiei vor avea „rolul de a

sprijini şi dezvolta progresul important
realizat de România, în ultimii ani, în
lupta împotriva corupţiei“. La fel ca și în
cazul lui Klemm, ne întrebăm de ce îşi
bagă ambasadele Statelor Unite și
Marii Britanii la București nasul unde
nu le fierbe oala? Oare pentru că şi
protejata Kovesi ar putea fi afectată de
o Justiţie care să curgă pe un făgaş
normal? Nu e mai bine ca străinii să-și
vadă de ciorba lor și să nu se mai bage
ca musca-n lapte? Poate ne trezim că,
mâine-poimâine, vrea și ambasadorul
statului Botswana să vină la Ministerul
Justiției să întrebe și el ceva.

După SUA, și Marea Britanie e curioasă de ceea ce se întâmplă în ograda românească

Punct final în ancheta
parlamentară privind posibila fraudare
a alegerilor prezidențiale din 2009.
Deși toată lumea se aștepta ca
raportul comisiei să fie unul plictisitor
și fără conținut relevant, iată că după
ce au audiat zeci de persoane, mai
puțin șefa DNA, Laura Codruța
Kovesi, și fostul prim adjunct al SRI
Florian Coldea, membrii comisiei
parlamentare au ajuns la o concluzie
devastatoare pentru fostul șef de stat
Traian Băsescu. Potrivit raportului final
al comisiei de anchetă, ALEGERILE
PREZIDENŢIALE DIN 2009 AU FOST
FRAUDATE!!!. Concluzia raportului a
generat discuţii extrem de aprinse
între membrii Comisiei, iar liberalii au
refuzat să semneze documentul,
spunând că rezultatul anchetei este
şocant şi halucinant. Membrii Comisiei
vorbesc de constituirea unui grup
infracțional organizat. Concret, în
raport se arată că insituţia
prezidenţală condusă de Traian
Băsescu şi Guvernul condus de Emil
Boc la acea vreme au favorizat
fraudarea alegerilor prezidenţiale din
2009 în avantajul candidatului Traian
Băsescu. Potrivit documentului citat,
diferenţa dintre candidaţi a fost atât de
mică încât acţiunile lor au influenţat
rezultatul scrutinului. Printre acuzaţiile
aduse Executivului Boc este aceea
potrivit căreia a convocat o şedinţă de
Guvern pentru a schimba din funcţie
şefi de instituţii „noaptea ca hoţii“, mai
arată sursa citată. „Acţiunile
Președinției și Guvernului din 2009 au
fost perfect sincronizate dovedind
astfel că făceau parte dintr-un plan
amplu şi bine pus la punct, fiind
premeditate. În realizarea planului
privind fraudarea alegerilor

prezidențiale, reprezentanții celor
două instituții au acționat în forță, cu
rea credință, în total dispreț față de
lege“, se arată în concluziile raportului
Comisiei. De asemenea, parlamentarii
au concluzionat că „amploarea
acţiunilor a fost de natură a schimba
rezultatul alegerilor“. „Președintele
României - Traian Băsescu -,
împreună cu primul ministru al
Guvernului - Emil Boc - și cu ceilalți
membri ai Guvernului României -
Vasile Blaga, Gabriel Sandu,
Gheorghe Pogea, Elena Gabriela
Udrea, Radu Mircea Berceanu,
Cătălin Marian Predoiu, Adriean
Videanu și Sorina Luminița Plăcintă - ,
s-au asociat în vederea comiterii de
infracțiuni care să aibă drept
consecință favorizarea comiterii de
infracțiuni electorale, cu scopul de a-l
avantaja pe candidatul Traian
Băsescu“, se mai arată în documentul
comisiei. În document se mai
precizează că actul va fi trimis către
instituţiile competente „pentru ca
acestea să acţioneze potrivit
competenţelor legale“. „Numai
Parchetul General de la pe lângă
ICCJ, poate decide dacă începe sau
nu urmărirea penală împotriva lui
Traian Băsescu“, se arată în raport. În
cazul fostului premier Emil Boc,
decizia îi aparţine preşedintelui Klaus
Ionahhis. 

IMPLICAREA SRI ȘI DNA ÎN
FAVORIZAREA FRAUDĂRII
ALEGERILOR

Membrii comisiei au spus că
aflarea adevărului în privința acuzației
publice de implicare a SRI și DNA în
favorizarea fraudării alegerilor, ca

urmare a prezenței conducătorilor
acestor instituții în locuința lui Gabriel
Oprea în seara alegerilor, nu s-a putut
realiza deoarece activitatea Comisiei
parlamentare de anchetă a fost
blocată prin refuzul Laurei Codruţa
Kovesi, procuror-șef al DNA, de a
răspunde la întrebarea dacă a fost
prezentă în noaptea de 5 - 6
decembrie 2009 în casa lui Gabriel
Oprea, precum și de refuzul lui
Augustin Lazăr, procurorul general al
Parchetului de pe lângă Înalta Curte
de Casaţie şi Justiţie, de răspunde
afirmativ solicitării Comisiei
parlamentare de anchetă de a
transmite o copie după dosarul nr.
213/P/2017, care fusese clasat între
timp. „Dosarul conține toate
informațiile necesare în vederea
stabilirii adevărului cu privire la
aspecte ce țin de organizarea
alegerilor din 2009 și de rezultatul
scrutinului prezidențial“, au spus
membrii comisiei.

DE UNDE A PLECAT
SCANDALUL

Amintim că scandalul posibilei
fraudări a alegerilor prezidențiale din
2009 a plecat de dezvălurile
jurnalistului Dan Andronic, care a
povestit, în „Evenimentul Zilei“, despre
o întâlnire care a avut loc chiar în
noaptea celui de-al doilea tur al
alegerilor, acasă la Gabriel Oprea. La
şedinţa secretă au participat, printre
alții, Kovesi, Coldea şi Maior. Cu toţii
se preocupau ca Băsescu să obţină
un nou mandat, susţine Andronic. El
îşi aminteşte că a fost printre primii
care au aflat scorul obţinut de
Băsescu.


